

《单词百科:innisfree是什么意思?innisfree怎么发音?innisfree的解释和用法》

英语单词innisfree是什么意思?innisfree怎么读?innisfree怎么发音?英语巴士为您整理了innisfree的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



innisfree的意思

1、n.[地名] [加拿大] 因尼斯弗里;悦诗风吟

innisfree的双语例句

1、 I will arise and go now and go to Innisfree.

我现在就要起身走,去到茵芙荔.

2、 I will arise and go now, and go to Innisfree....

我就要动身走了,去茵纳斯弗利岛.....

3、 Chinese sales are driven by mid-priced lotions and face creams under brand names such as Laneige and Innisfree, which highlight natural ingredients such as green tea from the scenic Jeju island.

爱茉莉太平洋在华销售额受到兰芝 (Laneige) 和悦诗风吟 (Innisfree) 等品牌的中档价位化妆水和面霜的推动，这些产品强调天然成分，例如来自景色美丽的济州岛的绿茶。

4、 Thanks to the popularity of the poem (voted by readers of The Irish Times in 1999 as their all-time favorite work of Irish poetry), Innisfree is a bit of a brand.

得益于这首诗的流行 (在1999年时被《爱尔兰时报》 (Irish Times) 的读者票选为他们素来喜爱的爱尔兰诗作) ，茵湖岛多少形成了某种品牌效应。

5、 "I will arise and go now, and go to innisfree"

“ 我现在要起来，去到那因内斯弗里 ”

6、 I will arise and go now, and go to Innisfree,

我要起身走了，去茵尼斯弗利岛，

7、 At the South Korean beauty store Innisfree in the We Life shopping mall in Beijing's Chaoyang district, a group of college girls with blushed cheeks and tinted pink lips try on different cosmetics in front of a mirror.

在北京朝阳区未来商场的韩国化妆品牌悦诗风吟的门店里，一群面颊绯红，嘴唇红润的女大学生正在镜子前试用各种彩妆品。

8、 Thanks to the popularity of the poem (voted by readers of The Irish Times in 1999 as their all-time favorite work of Irish poetry), "Innisfree" is a bit of a brand.

得益于这首诗的流行 (在1999年时被《爱尔兰时报》 (Irish Times) 的读者票选为他们素来喜爱的爱尔兰诗作) ，“ 茵湖岛 ” 多少形成了某种品牌效应。

9、 A farmhouse with a couple of S.U.V.s parked outside stood nearby, and there was a little concrete dock jutting out into the lake, pointed almost directly at Innisfree a few hundred yards away.

附近矗立着一座农庄，门外停着几辆SUV，还有几座小型的混凝土船坞探入湖中，几乎直指着就在几百码开外的茵湖岛。

10、 The Lake Isle of Innisfree By William butler yeats I will arise and go now, and go to

Innisfree, And a small cabin build there, of clay and wattles made;

茵梦湖岛我将要动身去茵梦湖，在那里建座小屋，用粘土和树篱；

11、The Lake Isle of Innisfree is not a traditional pastoral, but a poem with profound reflection of our modern life.

叶芝的《茵内斯弗利湖岛》不是一首传统意义上的田园诗，而是一曲现代意义上的天堂牧歌。

12、There are Innisfree cosmetics, an Innisfree Eau de Parfum, an Innisfree B& B, an Innisfree Hotel and a Rose of Innisfree tour boat that does the lake.

有以此为名的护肤品品牌“悦诗风吟”，有以此为名的淡香水，有以此为名的早餐旅馆，有以此为名的酒店，还有巡游于吉尔湖上的游船“茵湖岛玫瑰号”（Rose of Innisfree）。

13、As it happens, though, Innisfree is not one of the atmospheric ones.

只是茵湖岛偏巧不是当中很有氛围的一座。

14、A few years ago, I found myself in Dublin and decided to do it for real: go to Innisfree.

几年前的时候，我恰好人在都柏林，便决定化心动为行动：前往茵湖岛。

15、Somehow William Butler Yeats's poem "The Lake Isle of Innisfree," which, like millions of other people, I first read in college, stays rooted in me:

不知怎么地，威廉·巴特勒·叶芝（William Butler Yeats）的诗作《茵纳斯弗利岛》（The Lake Isle of Innisfree）就像在我脑子里生了根一样，和其他数以百万计的人一样，我第一次读到这首诗是在念大学的时候：

以上是英语巴士为您整理的innisfree怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

查看更

多关于innisfree

的用法、innisfree的释义、innisfree的相关详情请点击：<https://enbs.cn/innisfree>